

APPLICATION FORM FOR HONORARY (RETIRED) MEMBERSHIP

Name: (English)* _____ (Chinese)* _____ Sex: _____

Staff No.: * _____ Marital Status: _____ Term of Service / Band _____

Department: * _____ Post:* _____ Date of Retirement: _____

Contact Phone No.: * _____ (Mobile) _____ (Home) E-mail address:* _____

Correspondence Address: _____

***Required**

Name of Associate Member	Spouse/Dependant Child	
-----	-----	-----
-----	-----	-----

* Membership fees for Honorary (Retired) Membership is waived. All honorary (retired) members will receive HKUSA notices and newsletter by e-mail. Hard copies of newsletter will be mailed at request by advanced payment.

NOTES :

- 1) Personal Data provided in this form will be used for processing your application, and for statistical and marketing purposes. The data will be solely handled by HKUSA staff but may be transferred to an authorized third party providing services to the Association in relation to the above purposes and prescribed purposes as allowed by HKUSA and the law from time to time. In all such circumstances data will be treated in strict confidence.
- 2) Under the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the rights to request access to, and to request the correction of, their personal data. Applicants wishing to access or make corrections to their data, should submit written requests to HKUSA.

Declaration

- 1) I declare that all information given in this application form, if any, is to the best of my knowledge, accurate and complete.
- 2) I consent that if become a member, I will conform to the policy and rules of the Association.
- 3) I have noted, understood and agreed to the remarks on the Welcome Gift Promotion and the Terms of Payment stated in this form and the contents of the NOTES about the Association's policy on personal data.

Method of Communication Please tick the appropriate box to indicate your choice of communication

I would like to receive the **electronic copy** **hard copy** of the HKUSA Newsletter & HKUSA information.

Payment for receiving hard copies: Please tick the appropriate box and pay by cash or by cheque to "The University of Hong Kong Staff Association" if you wish to receive hard copies of HKUSA Newsletter and HKUSA information.

HK\$100 for a period of 12 months (July to June in following year); OR

HK\$500 for lifetime by one-off payment

Note: Please inform HKUSA in case of change of postal address or means of communication, i.e. phone number and e-mail address.

Signature: _____

Date: _____

名譽(退休)會員入會申請表格

姓名(英文)* _____ (中文)* _____ 性別 _____

員工號碼:* _____ 婚姻狀況: _____ 職工服務條例類別或組別: _____

部門:* _____ 職位:* _____ 退休日期: _____

聯絡電話:* _____ (手電) _____ (住所) 電郵地址:* _____

通訊地址: _____

*必須填寫

附屬會員姓名	配偶子女	

* 退休會員不設會費。所有退休會員均收到本會電郵發放的通知和會訊。

注意事項:

- 1) 個人資料將作入會申請、統計、分析及會務推廣等用途。只有香港大學職員協會職員才能處理有關資料，但亦可能會交由為本會提供有關服務的委託人處理，而一切資料將受到保密的。
- 2) 根據個人資料(私隱)條例，申請人有權查閱及更改其個人資料，如有需要，請來函本會以便安排。

聲明

- 1) 本人聲明本申請表所載一切資料均屬正確，並無遺漏。
- 2) 本人同意如本人成為會員，當遵守香港大學職員協會的規例。
- 3) 本人已細閱、明白並同意有關入會申請各事項及香港大學職員協會在處理個人資料的「注意事項」。

請於下列方格內加✓號溝通方式

本人希望以 電子郵件方式 傳統印刷品方式 收取協會之各項資訊。

* 如需要本會郵寄協會之會訊和各項資訊，請於下列方格內加✓號，並以現金或支票 [抬頭人"香港大學職員協會"] 繳付相關費用。

- HK\$100 為期 12 個月 (由 7 月至翌年 6 月); 或
- HK\$500 終身一次繳付

簽署: _____

日期: _____